

#059

「香港認可經濟營運商計劃」新增2成員

Two new members to the HKAEO family

於2024年4月,以下兩間公司獲成功認證為香港認可經濟營運商,專享多項通關優惠。

In April 2024, the following 2 companies were successfully accredited as Hong Kong Authorized Economic Operator (HKAEO) to enjoy multiple trade facilitation benefits.



歐萊雅香港有限公司於1983年成立,是美妝品公司歐萊雅集團於北亞地區首間設立的全資附屬公司,在過去超過110年的歷史中,一直投入於滿足全球客戶對美的追求。歐萊雅秉持以共融、負責任和可持續發展來定義美麗。憑藉集團旗下37個國際品牌,以及對全球可持續發展目標「L'Oréal for the Future」的承諾,他們致力向全球每位顧客提供最優質、有效、安全、真誠和負責任的產品。

L'Oréal Hong Kong Limited was established in 1983 as the first wholly owned entity of L'Oréal Group, the beauty player, in North Asia. For over 110 years, L'Oréal has devoted itself to fulfilling the beauty aspirations of consumers around the world. Their purpose defines their approach to

beauty as inclusive, ethical, generous and committed to social and environmental sustainability. With their broad portfolio of 37 international brands and ambitious sustainability commitments in "L'Oréal for the Future" programme, they dedicate effort to offering each and every person around the world the best in terms of quality, efficacy, safety, sincerity and responsibility.

威信物流有限公司是一間於1968年成立的第三方物流公司,為客戶提供全面的服務,包括運輸、倉庫管理、送貨服務和增值服務。分銷模式涵蓋最終用戶、零售店和地盤項目交付。客戶群涵蓋各個領域,從大型家庭電器製造商到處理精密電子商品的製造商。威信物流致力提供一流的、量身定制的物流解決方案及一站式物流服務。

Wilson Logistics Limited, founded in 1968, is a third-party logistics company that provides a comprehensive range of services including haulage, warehouse management, delivery services, and value-added services. They cater to various distribution modes, serving end users, retail stores and undertaking special project deliveries. Their diverse clientele ranges from large home appliance manufacturers to businesses handling small goods. Wilson Logistics is committed to providing top-notch customized logistics solutions and one-stop logistic services.



